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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1308 Konsekvenser av vargföryngringar i renskötselområden

När proposition 2012/13:191 En hållbar rovdjurspolitik antogs av riksdagen i 
december 2013 fanns det en tydlig majoritet i Sveriges riksdag som gav tydliga 
ramar för att antalet vargar skulle vara mellan 170 och 270 stycken. I 
propositionen och beslutet står det också tydligt att man inte ska ha 
vargföryngringar i renskötselområdena.

Trots detta tänker Naturvårdsverket acceptera vargföryngringar i 
renskötselområdet i Jämtland. Har verkligen Naturvårdsverket gjort ordentliga 
analyser av konsekvenserna av att tillåta vargföryngringar i 
renskötselområden?  

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson: 

 

Har statsrådet och Naturvårdsverket gjort några omfattande 
kostnadsberäkningar och konsekvensanalyser inför att man nu tänker tillåta och 
acceptera vargföryngringar i renskötselområden?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-17
Besvaras senast
2021-01-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


